
 
 

 
Møllegården Plejeboliger 
Bagsværd Møllevej 9, 2800 Kgs Lyngby 
Telefon: 39 57 47 00 
E-mail: mollegaarden@gladsaxe.dk 
 

Dato:  21.06.23 
 
Beboer- pårørenderådet 2022 - 2024 

 
Ebbe Christensen (formand) 
Ninna Bilfeldt (beboer, Afdeling 2) 
Kim Steen Hansen (beboer, Afdeling 2)* 
Preben Sabinsky (beboer, Afdeling 1) 
 
Lise Wix Andreasen (leder) 
 

Annette Bilfeldt (Pårørende Afdeling 2) 
Lena Skovlund (Pårørende Afdeling 2) 
Camilla Leth (Pårørende Afdeling 1)* 
Lene Andersen (Pårørende, afdeling 2) 
Jørn Guldager (observatør fra Seniorrådet) * 
Michael Dorph Jensen (Sundheds- og Rehabilite-
ringsudvalget) 

*Fraværende 
 
 
 

Beboer- og pårørenderåds møde den 21. juni 2023 
kl. 16.00 – 18.00  

 
 
 
Referat: 
 

1. Godkendelse af referat og dagsorden 
Godkendt. 
 

2. Hvordan sikres at ansatte/afløsere har de fornødne kompetencer 
BPR ønsker afklaring i forhold til hvordan kompetencerne fremadrettet sikres + selv-
bestemmelsesretten opretholdes. 
 
Referat:  
BPR undrede sig over at beboerne ikke bliver spurgt i forhold til forskellige ting. Hvor-
dan kan vi sikre at vikarer er klædt på til Møllegårdens værdier? Lise orienterede om, 
at der er udarbejdet introprogram for afløsere som sikrer, at de oplæres i de for-
nødne kompetencer. I efteråret er der forløb med værdighedsrejseholdet, hvor der 
også er fokus på selvbestemmelsesretten. Møllegården forventer, at dette skærper 
fokus hos alle. 
Udefra kommende vikarer fra bureau bliver orienteret mundtligt af personalet om-
kring selvbestemmelsesretten og inddragelse af beboerne i hverdagens gøremål. 
 

3. Status på frivillige  
BPR ønsker en status på samt, om hvordan kan vi rekruttere flere frivillige 
 
Referat:  



 
 

Der er kommet 1 ny frivillig. Vi har pt 6 frivillige i alt. Der er sat annonce på portalen 
frivillig.dk, men ikke kommet nogle ansøgninger.  
BPR foreslog at vi igen kunne få måltidsvenner i forbindelse med aftensmåltidet 
 
Der er indsendt budgetønsker om en ny bus til Møllegården 
 
Referat:  
Michael informerer om, at ønsket om en ny bus er gået med videre i budgetforhand-
lingerne 
 

4. Den gode indflytning 
BPR ønsker en afklaring på hvordan indflytningsproceduren foregår 
- Indflytningssamtale – opfølgning herpå 
- Aftaler og overholdelse af disse 
- Beboers ønsker og behov og inddragelse af dette i plejen 
 
Referat:  
Der afholdes samtale efter ca. 14 dage- 1 mdr. Det aftales med pårørende hvornår de 
ønsker det. Der følges op individuelt og ved samarbejdssamtale efter 1 år. Der tales 
ved indflytningssamtale omkring ønsker og behov og disse dokumenteres i døgnryt-
meplan. BPR mener også, at livshistorien har stor betydning for personalet og at på-
rørende har et ansvar i forhold til dette. Der er ligeledes pårørende som kan have be-
hov for opfølgning på forventningsafstemning. Lise tager dette med videre til leder-
gruppen. 

 
 

 
5. Nyt fra ledelsen 

BDO-tilsyn – plan herfor. BDO udfører det kommunale tilsyn på Møllegården. 
Referat: 
Der er udarbejdet en handleplan herpå. Lise orienterede om handleplanen. Handle-
plan indbefatter et øget fokus på arbejdsbeklædning og håndhygiejne, samt fokus på 
medarbejdernes kompetencer afhængigt af beboernes sundhedsbehov. 
 
Forureningsundersøgelse på Matriklen 
Referat: 
Der er i maj udsendt brev til alle beboere omkring forureningsundersøgelse. 1 etape 
er overstået og anden etape forventes efter sommerferien. Der sendes svar ud til be-
boerne via Regionen. 
 
Stormøde aftalt med Thomas Gorlén 20.09.23 
Referat: 
Der er planlagt stormøde for pårørende 20.09.23. Emnet vil være ernæring og dys-
fagi hos den ældre borger. Plejeboliglæge Stinna Molander deltager også i mødet. 
 
Dørtelefoner – status herpå 
Referat: 
Der er mulighed for, at de borgere som ønsker det, kan blive koblet på dørtelefonan-
lægget. Det kræver blot, at borgeren har en telefon og kan håndtere denne. Abonne-
ment indgår i KABs budget. 
 

                              



 
 

 
6. Nyt fra byrådet 

 
Referat: 
Michael informerede om budgetforhandlingerne og om de forslag som er indkom-
met. Samt om de forslag som er besluttet og de som går videre til den videre for-
handling. 
Forhandlingerne starter i begyndelsen af september og resultatet fremlægges i be-
gyndelsen af oktober. 
Michael informerede omkring utilsigtede hændelser. Der har været en stigning ifht. 
alvorlige skader. Møllegården følger også disse tæt, samt følger op på evt. ændring i 
arbejdsgange mm. 
 

7. Nyt fra seniorrådet 
 
Referat: 
Intet nyt herfra grundet afbud  

8. Evt. 
Der var spørgsmål fra BPR i forhold til videregivelse af information og hvordan vi får 
information ud til beboerne omkring aflysninger og information videre til personalet? 
Referat: 
Lise vender dette med de daglige ledere i forhold til en bedre arbejdsgang. 
 
Der vil på Møllegården blive kigget på justering af helligdagsmenuerne i forhold til at 
der spares for, at skabes økonomi til at øge økologiprocenten på Møllegården. Målet 
er at komme op på 80% og pt. ligger vi på 72%. 
 
Ebbe bad på ny om at få udleveret dagsorden og referater af møder i SRU, samt i se-
niorrådet, da han ikke selv kan tilgå disse digitalt. Det aftaltes med Byrådsmedlem 
Michael, at han videreformidler for SRU. 

 
Kommende møder, som alle afholdes i Glassalen: 
 
 

 13. september 2023 kl. 16-18 
 13. december 2023 kl. 16-19 

 


